
 

                                                                                                                             

Wisła 15.04.2020 

 

 Sprawozdanie  z  działalności  Zarządu  Osiedla  nr 2  Obłaziec   za rok  

2019 

 

Panie Burmistrzu! 

Panie Przewodniczący! 

W roku 2019 Zarządu Osiedla nr 2 Obłaziec zajmowała się następującymi sprawami: 

 

- Zarząd Osiedla w okresie sprawozdawczym spotkał się 4 razy w stałym składzie  

zajmując się bieżącymi tematami 

- Przewodnicząca każdego miesiąca brała udział w Sesjach Rady Miasta 

- w lutym odbyła się integracyjna impreza, pomiędzy mieszkańcami Osiedla Obłaziec z mieszkańcami 

Osiedla z Doliny Głębce  w "Dworku nad Wisłą" 

- w kwietniu  wziął udział w uroczystym otwarciu Centrum Przesiadkowego w Centrum Wisly 

- w sierpniu  na zielonych terenach wzdłuż ul.Bulwar Słoneczny Zarząd zorganizował imprezę 

integracyjną tzw."Piknik Osiedlowy" 

- we wrześniu wziął udział w przygotowaniach do Wiślańskich Dożynek oraz Parku z Tradycją po czym 

Przewodnicząca reprezentowała osiedle w Korowodzie Dożynkowym 

- w grudniu wziął udział w uroczystym otwarciu Klubu Seniora w budynku nowo odrestaurowanego 

Dworca w Wiśle 

- w styczniu 2020 roku reprezentowaliśmy Miasto w "28 Finale WOŚP"  

- w marcu wzieliśmy udział w spotkaniu z władzami miasta dotyczącymi Uchwały Krajobrazowej 

- ponadto w roku 2019 Zarząd brał udział w imprezach cyklicznych przygotowanych przez miasto, w 

wernisażach, koncertach, między innymi związanych z obchodami "Roku Stanisława Hadyny'', wystawach 

oraz w Jarmarku Świątecznym 



 

Panie Burmistrzu! 

Panie Przewodniczący! 

To były najważniejsze sprawy, którymi zajmowała się Zarząd Osiedla nr 2 Obłaziec 

 w roku 2019. 

 

                                                                         

Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 2 Obłaziec 

                                                                                                                             

Monika Lipińska 


